
Z Á P I S 

z 5. veřejného zasedání obecního zastupitelstva obce Vřeskovice dne 

16.5.2023 

 

Program  veřejného zasedání 

  1)    Zahájení, jmenování ověřovatelů zápisu a zapisovatele 

  2)    Zpráva z mezidobí zasedání      

  3)    Zprávy předsedů výborů 

  4)    Fond obnovy kanalizace 

  5)    Smlouva o spolupráci s firmou EKO-KOM, a.s.  

  6)    Zmocnění pro Západočeské komunální služby, a.s. Plzeň 

  7)    Smlouva o smlouvě budoucí – ČEZ Distribuce, a.s. 

  8)    Rozprava 

  9)    Usnesení a jeho schválení 

10)    Závěr 

 

1.   Zahájení 
 

   Veřejné zasedání zahájil a řídil starosta obce p. Krotký Jan v 19.00 hod. Přítomno 6 členů 

OZ, bylo schopno usnášet se ve všech bodech programu. Omluvena sl. Marešová Monika. 

Starosta navrhl doplnit program o bod 3/1 – převod pozemků KN p.p.č. 34/3 a 1629/3 v k.ú. 

Vřeskovice od Úřadu pro zastupování státu ve věcech majetkových do vlastnictví obce 

Vřeskovice a bod 7/1 Smlouvy o dílo – „Oprava garáže pro potřeby SDH – II. Etapa. Požádal 

členy OZ, kdo souhlasí s navrženým programem vč. bodu 3/1 a 7/1. 

Hlasování :   6 pro,  0 proti,  0 zdržel se 

Program byl doplněn a přítomnými členy OZ schválen. 

 

Jmenování ověřovatelů zápisu :                                p. Ruth Václav,  p. Majer Jan 

Ověření z minulého veř. zasedání 11.4.2023            sl. Marešová Monika, p. Toman Jan 

 

Jmenování zapisovatele :                                           p. Kašparová Hana 

 

V zápisu z minulého zasedání jsou zaznamenány všechny projednané záležitosti. 

 

Volba návrhové komise : 

Předseda :            p. Faloutová Andrea  

Členové :             p. Duchek Josef,  p. Bohuslav Jiří 

 

Hlasování :  6 pro,  0 proti,  0 zdržel se 

 

 

2.   Zpráva z mezidobí zasedání 
 

   Starosta informoval přítomné o činnosti zastupitelů od posledního veřejného zasedání. 

Zastupitelé se sešli na jedné pracovní poradě a to 3.5.2023. Programem porady bylo 



projednání objednávky vrat ke garáži SDH, odpady, odvoz elektroodpadů ze dvora 

kampeličky, umístění kontejneru na hřbitově a zpevnění povrchu pod nádržemi s vodou, práce 

na přivaděči vody z vrtu do vesnice, smlouva s ČEZ Distribuce na připojení objektu čp. 118 

Sauny a příprava na veřejné zasedání. 

 

 

3.   Zprávy předsedů výborů 

 

Ruth Václav – výbor lesního hospodářství 

Pan Konůpek zpracoval dvě žádosti o dotaci na výsadbu a údržbu lesního porostu 

z ministerstva zemědělství. Poděkování patří za údržbu a stavbu oplocenek Martinovi 

Mračkovi. 

 

Toman Jan – odpadové hospodářství a správa budov 
Zajištěn odvoz elektroodpadu ze dvora kampeličky, v sobotu 27.5. bude svoz 

velkoobjemového a nebezpečného odpadu. 

 

Faloutová Andrea – kulturní výbor 
Kulturní výbor uspořádal oslavu Dne matek za účasti 64 žen a 22 dětí, které přednášely, 

cvičily a zahrály divadlo. Za přípravu a nácvik s dětmi patří poděkování paní Kypetové 

Jaroslavě a Marešové Monice. Další akcí bude Den dětí, 10.6. zábava s J. Turečkem, 16.6. 

zábava skupiny Trhák, 24.6. turnaj v malé kopané a v červenci turnaj ve volejbalu. Obec 

Roupov pořádá v sobotu 20.5. v hostinci U Mašků sousedské posezení s muzikou. 

 

 

3/1   Převod pozemků p.č. 34/3 a 1629/3 v k.ú. Vřeskovice do majetku obce 

  

   Úřad pro zastupování státu ve věcech majetkových nabídl bezplatně převést pozemky p.č. 

34/3 – pozemek u Sauny a pozemek p.č. 1629/3 za zahrady směrem k Biřkovu obci 

Vřeskvice, za podmínky doložení potřebných podkladů. 

Hlasování :  6 pro, 0 proti, 0 zdržel se 

Zastupitelé schvalují převod pozemků do vlastnictví obce.    
 

 

4.   Fond obnovy kanalizace 
 

   Dle plánu financování obnovy infrastrukturního majetku obec musí tvořit fond peněžních 

prostředků na budoucí obnovu kanalizace. Na účet fondu bylo převedeno 311.127,- Kč. 

Hlasování :  6 pro,  0 proti,  0 zdržel se 

Zastupitelé schvalují převedení finančních prostředků do fondu obnovy kanalizace. 

 

 

5.   Smlouva o spolupráci s firmou EKO-KOM, a.s. 
 

   Společnost EKO-KOM a.s. zaslala obci návrh nové smlouvy o zajištění zpětného odběru a 

využití odpadů z obalů, která odpovídá platné legislativě. Po projednání a podpisu bude 

smlouva odeslána zpět společnosti. 

Hlasování :  6 pro,  0 proti,  0 zdržel se 

Smlouva se společností EKO-KOM, a.s. byla schválena. 

 



6.   Zmocnění pro Západočeské komunální služby, a.s. Plzeň 

 

   Část smluvních povinností jako je zpracování a zaslání čtvrtletního výkazu o odpadech bude 

za obec plnit společnost Západočeské komunální služby a.s. Plzeň. Obec zašle společnosti 

ZKS, a.s. Plzeň Zmocnění k této činnosti a po podpisu jej zašle zpět na společnost EKO-

KOM a.s. 

Hlasování :  6 pro,  0 proti,  0 zdržel se 

Zmocnění pro ZKS, a.s. Plzeň zastupitelé schvalují. 

 

 

7.   Smlouva o smlouvě budoucí – ČEZ Distribuce, a.s. 
    

   Smlouva o smlouvě budoucí mezi obcí a společností ČEZ Distribuce, a.s. řeší podmínky  

připojení odběrných zařízení budovy čp. 118 – objekt na Sauně. 

Hlasování :  6 pro,  0 proti,  0 zdržel se 

Smlouva o smlouvě budoucí byla schválena. 

 

 

7/1   Smlouvy o dílo – „Oprava garáže pro potřeby SDH – II. Etapa“    
   

   Smlouva o dílo mezi obcí a p. Jiřím Kaderou – výměna vrat, cena za dílo vč. DPH je 

192.995,- Kč. 

Hlasování :  6 pro,  0 proti,  0 zdržel se 

 

   Smlouva o dílo mezi obcí a p. Josefem Ruthem – zednické práce, cena za dílo je 228.700,- 

Kč. 

Hlasování :  6 pro,  0 proti,  0 zdržel se 

 

   Smlouva o dílo mezi obcí a p. Markem Dlouhým – malířské a natěračské práce, cena za dílo 

je 65.000,- Kč. 

Hlasování :  6 pro,  0 proti,  0 zdržel se 

Zastupitelé schvalují smlouvy o dílo na opravu garáže pro potřeby SDH. Náklady na 

opravu garáže činí 486.695,- Kč, dotace z programu PSOV KÚ Plzeň schválena ve výši 

280.000,- Kč. 

 

 

8.   Rozprava 

 

Ing. Kadlec M. – dotaz, zda obec řešila odpadní vodu z čp. 53. Starosta odpověděl, že 

s majiteli nemovitosti hovořil a další kroky bude řešit s právním zástupcem. 

 

Chmelíř V. – zda je třeba smlouva s ČEZ Distribuce a.s. na novou přípojku do domu čp. 118, 

který již byl připojen. Starosta odpověděl, že ano, protože tam musí posílit příkon pro 9 bytů, 

které se budou v objektu budovat. 

 

Matoušek V. – v listopadu bude výročí 50 let od otevření kulturního domu ve Vřeskovicích. 

 

Kadlec V. – pozval přítomné na neděli 21.5. na hřiště za farou, kde sehraje družstvo mužů 

zápas v národní házené.  

 



9.   Usnesení a jeho schválení 
 

   Předsedkyně návrhové komise p. Andrea Faloutová přečetla návrh usnesení a tázala se, kdo 

má k usnesení nějaké připomínky nebo návrhy. Připomínky ani návrhy nebyly, proto nechala 

členy OZ hlasovat.  

Hlasování :  6 pro,  0 proti,  0 zdržel se 

Usnesení z 5. veřejného zasedání bylo schváleno. 

 

 

10.   Závěr 
 

   Starosta obce p. Krotký Jan poděkoval všem za účast a zasedání ukončil v 19.40 hod. 

 

 

 

 

Vřeskovice dne :      16.5.2023 

 

Zapsala :                   Kašparová Hana      

 

 

    

 

 

 
 


